
Zápisnica č. : 01-02-2022
z rokovania výboru Pozemkového spoločenstva bývalých urbarialistov v Liptovskom Trnovci

Termín konania : 02.02.2022
Miesto konania : kancelária pozemkového spoločenstva
Začiatok rokovania : 09.30 hod.
Ukončenie : 11.00 hod.
Prítomní podľa prezenčnej listiny : účasť 100 % 
Prizvaní :  Dušan Boroška – dozorná rada

     Dušan Jurčo – dozorná rada
     Ing. Štefan Čajka – OLH
     Petronela Petříčková – admin. pracovníčka
      

Overovatelia zápisnice :  Ján Chomo
     Anna Čániová

Hlasovanie :
za : 7 proti : 0 zdržal sa : 0

Rokovanie výboru bolo uznášania schopné.

Program :
1.Práce v lese
2.Hospodársky výsledok
3.Stav účtu
4.Odpredaj podielov
5.Žiadosť Blchova lúka
6.List z Generálnej prokuratúry
7.Žiadosť o súhlas OZ POD HOROU
8.Žiadosť Ing. Mgr. Bodiš PhD.
9.Zameranie ciest

Závery rokovania k     bodom programu 
k bodu 1 Práce v lese
Ing. Čajka informoval

 Ťažba dreva k dnešnému dňu nebola žiadna zaevidovaná 
 Dňa 27.01. bola dražba, predalo sa drevo z minulého roku 179,51 m³ dreva
 Máme  nahlásenú ťažbu v objeme 150 m³ dreva
 Včera sa naplnila snehová jama za čo ďakujem zúčastneným /P. Vozárik, Ján Subulý

a Ján Subulý mladší/ 
 Momentálne spracovávam podklady na výkazy pre lesný úrad
 Navrhujem, aby sa tento rok rezerva nerozpúšťala
 Môže sa vytvoriť nová rezerva vo výške 35 000,00 EUR
 Fotopasce som odmontoval a doniesol do kancelárie PSBU
 Vzhľadom na nedostatok palivového dreva by bolo dobré  rozprávať s odberateľom

dreva, aby predával drevo do Liptovského Trnovca
Ing. Hollý informoval

 Možno  by  bolo  dobré  dohodnúť,  že  palivo  z Liptovského  Trnovca  predávať
do Liptovského Trnovca

 Ohľadom  rezerv navrhujem, aby sme za rok 2021 nečerpali rezervy

1



Uznesenie:
Výbor Pozemkového spoločenstva bývalých urbarialistov  v Liptovskom Trnovci neschvaľuje
čerpať rezervu za rok 2021. Zároveň vytvorí nové rezervy. 
Hlasovanie :
za : 7 proti : 0 zdržal sa : 0

Ing. Hollý informoval
 Fotopasce  si  mal  prísť  pán  vyzdvihnúť,  zatiaľ  neprišiel.  Komunikujeme  spolu  po

telefóne.
Výbor sa dohodol, ak bude záujem o umiestnenie fotopascí, môžu sa umiestniť.

k bodu 2 Hospodársky výsledok
Ing. Hollý informoval o predbežnom hospodárskom výsledku

k bodu 3 Stav účtu
Ing. Hollý informoval o stave na bankových účtoch

 K 31.12.2021 bežný účet 16 713,49 EUR
 K 31.12.2021 šetriaci účet 1 855 254,35 EUR

k bodu 4 Odpredaj podielov
Ing. Hollý informoval 

 MUDr.  Bračok  s manželkou  ponúkli  4/10752  podielov   na  predaj  za  cenu
4 500,00 EUR

Výbor  Pozemkového  spoločenstva  bývalých  urbarialistov   v Liptovskom  Trnovci  zobral
ponuku MUDr. Bračoka s manželkou na vedomie a postúpi ponuku na riadne zhromaždenie.

k bodu 5 Žiadosť Blchova lúka
Ing. Hollý informoval 

 Finančné prostriedky za minulý rok nám do dnes neboli poslané na účet
 Bol som informovaný, že pracovník PPA nedostal pokyn na úhradu

k bodu 6 List z Generálnej prokuratúry
Ing. Hollý informoval

 Mgr. Martin Szentivány a JUDr. Mária Szentiványová nepodpísali dohodu o vrátení
podielov

Výbor Pozemkového spoločenstva bývalých urbarialistov  v Liptovskom Trnovci bol o liste
informovaný.

k bodu 7 Žiadosť o súhlas OZ POD HOROU
Ing. Hollý informoval o žiadosti

 Sú to cyklistické preteky
 Žiadajú súhlas na 3 roky

Uznesenie:
Výbor  Pozemkového  spoločenstva  bývalých  urbarialistov   v Liptovskom  Trnovci  súhlasí
s predloženou žiadosťou OZ PO HOROU.
Zároveň  žiada  o dodržanie  bezpečnostných  predpisov,  protipožiarnej  bezpečnosti,  čistoty
a poriadku.
Hlasovanie :
za : 7 proti : 0 zdržal sa : 0
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k bodu 8 Žiadosť Ing. Mgr. Miloš Bodiš PhD.
Ing. Hollý informoval o žiadosti Ing. Mgr. Miloša Bodiša PhD.
Uznesenie:
Výbor PSBU v Liptovskom Trnovci nesúhlasí so žiadosťou Ing. Mgr. Miloša Bodiša, PhD.
o vydanie  stanoviska  k  požiadavke ( doručenej mailom)  k pozemku parc. č. KN - E 2036 o
výmere 3535 m² ostatná plocha zapísanom na liste  vlastníctva 642  v katastrálnom území
Liptovský  Trnovec,  ktorým  by  sa  mal  zaťažiť  pozemok  vecným  bremenom  v  prospech
žiadateľa a to z dôvodov hodných osobitného zreteľa:  - predmetný pozemok je zlúčený s
ostatnými  pozemkami  (spoločný  hon,  kde  sú  aj  fyzické  osoby,...  ),  ktorý  obhospodaruje 
Poľnohospodárske družstvo Kvačany na základe Nájomnej zmluvy s naším spoločenstvom,
zriadenej na dobu určitú. Teda predmetný pozemok neplní v súčasnosti prístupovú cestu k
ostatným  pozemkom.  Zriadiť  vecné  bremeno  na  pozemku,  ktorý  momentálne  slúži
poľnohospodárskej  výrobe,  bez vedomia ostatných spoluvlastníkov spoločného majetku by
bolo v rozpore so Stanovami nášho spoločenstva a porušili  by sme aj Nájomnú zmluvu s
Poľnohospodárskym družstvom  Kvačany.  (Takáto  požiadavka  musí  byť  predmetom
prejednania na zhromaždení vlastníkov spoločného majetku a následne s poľnohospodárskym
družstvom,  ktoré  obhospodaruje  predmetný  pozemok.)  V  danej  lokalite  nie  je  schválený
územný  plán  obce,  ktorý  by  predurčoval  dané  územie  aj  na  iné  využitie,  čo  súvisí  aj  s
uložením sietí.
Hlasovanie :
za : 7 proti : 0 zdržal sa : 0

k bodu 9 Zameranie ciest
Ing. Hollý informoval

 Ing. Bronček by nám mal doplatiť za cesty v Ravencoch po konečnom zameraní 
 Položenie optokábla by sa malo zamerať a zaplatiť cca do konca marca 4 776,00 EUR,

zameranie urobil Ing. Hric
 Ing.  Hric  nám  zameral  chodník  a kanál  medzi  Chebanovcami  a Gondovcami,

za chodník obec zaplatila
 Treba ešte doriešiť kanál

Uznesenie:
Výbor Pozemkového spoločenstva bývalých urbarialistov  v Liptovskom Trnovci schvaľuje
cenu  15,00 EUR/bm obecnej siete uloženej v urbárskych pozemkoch.
Hlasovanie :
za : 7 proti : 0 zdržal sa : 0

 

Overovatelia :  Ján Chomo
                        Anna Čániová

Zapísal :  Petronela Petříčková
Prepísal : Petronela Petříčková           

                                                                                                              –––––––––––––––
               Ing. Ľubomír Hollý
                     predseda PS 
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